

Besluiten- en actielijst 19 maart 2025

Vastgesteld in de vergadering van 21 mei 2025

Regionale adviescommissie

Besluiten- en actielijst van de vergadering van 19 maart 2025, 19.30 – 22.00 uur Grote zaal. Gebouw 88, Burg. Broeklaan 12, Tilburg

Aanwezige raadsleden		Overige aanwezigen	Afwezig	
Alphen Chaam	Astrid Lanslots-de Vet	Sander Jennissen (raadsadviseur Gilze en Rijen)	Alphen Chaam	Niels Huismans
Baarle-Nassau	Carla Dirven	René de Bonte (plv. griffier / raadsadviseur Tilburg)	Baarle-Nassau	Gerda van den Broek-Brouwers
Dongen	Marieke Schouten	Jeroen Deneer (griffier Waalwijk)	Dongen	Cees Zwaal
Goirle	Isabelle Visser		Gilze en Rijen	Wim Broeders
Goirle	Maggie de Jong	Theo Weterings (voorzitter DB RHvB), Sacha Ausems	Gilze en Rijen	Daniel van Dongen
Heusden	René Broos (voorzitter)	(vicevoorzitter DB RHvB), Dion Dankers (voorzitter	Hilvarenbeek	Werner Hermans
Heusden	Hannie van den Dungen	BCJ), Peggy Emmerink (secretaris BCJ) en Marjolein	Tilburg	Frans Vriens
Hilvarenbeek	Lars van Riel	van Eggelen (kwartiermaker sociaal domein / RHvB)	Waalwijk	Benan Koptagel-Demirbas
Loon op Zand	Rob van Hest	sluiten aan voor agendapunt 2 t/m 4		
Loon op Zand	Gerdy Zijlmans		Frances Opperman (plv griffier Waalwijk)	
Oisterwijk	Femke Pijnenburg	Daniëlle de Jonge, Brian Barret en Soufiane Ben		
Oisterwijk	Jan van Ginneken	Messaoud (studenten Tilburg University) sluiten aan	Bernadette Elbers (Regiobureau Hart van Brabant)	
Tilburg	Anneke Dunning	voor agendapunt 2; en hun begeleider Rogier Csikos		
Waalwijk	Jan van Groos	Frank van Mil (Regiobureau Hart van Brabant)		
		Annemarie van Wijk (Regiobureau Hart van Brabant)		

Besluitenlijst

#	Onderwerp	Besluit
B0319-01	Opening, vaststellen van de agenda	De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. Hij heet alle gasten van vanavond hartelijk welkom. In het bijzonder de twee nieuwe RAC-leden uit Loon op Zand Rob van Hest (lid) en Gerdy Zijlmans (plv. lid), en Jeroen Deneer (griffier Waalwijk). Én ook de studenten van Universiteit van Tilburg: Daniëlle de Jonge, Brian Barret en Soufiane Ben Messaoud. Zij presenteren vanavond de resultaten van hun onderzoek. Ook is hun scriptiebegeleider Rogier Csikos, docent TiU, aanwezig. Verder zijn te gast: <i>DB-leden Theo Weterings en Sacha Aussems, vz BCJ Dion Dankers, secretaris BCJ Peggy Emmerink en Marjolein van Eggelen, kwartiermaker sociaal domein.</i> Er zijn geen mededelingen. De agenda wordt vastgesteld.
B0319-02	Presentatie studenten van het onderzoek opkomst Radenavonden (met DB)	Daniëlle de Jonge, Brian Barret en Soufiane Ben Messaoud (studenten Tilburg University) geven een presentatie. Op verzoek van het regiobureau is er een onderzoek uitgevoerd naar de opkomst op raadsleden. Allereerst geven zij in het kort de opzet van het onderzoek aan. Er is een enquête uitgezegt onder alle 250 raadsleden. 51 daarvan hebben gereageerd. Daarnaast hebben zij ook 17 personen geïnterviewd. In de volgende RAC-vergadering (21 mei) zal dit onderzoek verder worden besproken, samen met de zelf-evaluatie van de RAC. Belangrijkste conclusie: de 'relevantie van het onderwerp' is de belangrijkste reden om wel/niet deel te nemen aan de radenavond. Adviezen om een hogere opkomst te bevorderen; - Een bewustwordingscampagne die het belang van de radenavonden toelicht. - Uitnodiging rechtstreeks naar de raadsleden sturen, niet via de griffies, inclusief essentiële achtergrondinformatie. - Frequentie verlagen.

#	Onderwerp	Besluit
		- Default-optie. D.w.z. dat ervan uitgegaan wordt dat er van iedere raadsfractie één persoon aanwezig is tenzij afgemeld. Dat zou betekenen dat er zo'n 80 personen per avond aanwezig zouden kunnen zijn. Meerdere personen per fractie is mogelijk; - Jaarlijks één volledig digitaal webinar. De voorzitter bedankt de studenten voor hun onderzoek.
B0319-03	Terugblik op verenigde vergadering 25 januari 2025 'Grip op jeugdzorg: proces en rol raden' en bespreken van de te nemen vervolgstappen (met DB)	Theo Weterings (voorzitter DB RHvB), Sacha Aussems (vicevoorzitter DB RHvB), Dion Dankers (voorzitter BCJ) en Peggy Emmerink (secretaris BCJ) sluiten aan. Dion Dankers geeft aan dat de BCJ terugkijkt op een positieve bijeenkomst. Er is veel inbreng geweest van de aanwezige raadsleden. Rode draad daarvan is voor BCJ de tijdigheid én gelijktijdigheid van communiceren. Communicatie in breedste zin van het woord is nu een vast agendapunt op de vergaderingen van de BCJ. Theo Weterings licht de brief en de reacties op de moties toe die na 25 januari zijn opgesteld door het DB. De vraag aan de RAC is nu: hoe gaan we verder, is er behoefte aan een vervolg of vinden de raden dat zij nu voldoende geïnformeerd zijn over het onderwerp? Waarbij hij tevens in overweging wil geven na te denken over wat de toegevoegde waarde is of zou kunnen zijn van een tweede verenigde vergadering. Omdat het quorum nu niet gehaald hoeft te worden kan het zijn dat er een klein(er) gezelschap aanwezig zal zijn. Mogelijke aangenomen moties gelden als signaal voor het AB. De RAC inventariseert per gemeente of er wel of geen behoefte is aan een vervolg in de vorm van een volgende verenigde vergadering. Na inventarisatie bij de RAC-leden spreekt de RAC uit dat zij zich niet gemachtigd voelt te adviseren in te gaan tegen de verplichting een tweede verenigde vergadering uit te schrijven. Theo Weterings (als voorzitter van het DB RHvB) concludeert bovendien dat er behoefte is aan een tweede verenigde vergadering. Gezien de vraag om dit zo snel mogelijk te doen, nog voor Pasen en de komende meivakantie noemt hij 12 april als meest geschikte datum. DB zal hier formeel nog een besluit over nemen.

#	Onderwerp	Besluit
B0319-04	Toelichting onderwerp radenavond 4 juni 2025 (met DB)	Het onderwerp dat de RAC eerder aandroeg was: “hoe werkt regionale samenwerking in het algemeen en die in RHvB in het bijzonder?” Het DB stelt voor dit onderwerp uitgebreid aan de orde te laten komen aan het begin van de nieuwe bestuursperiode in 2026. Het DB stelt voor als nieuw onderwerp voor de radenavond van 4 juni 2025 het gesprek te voeren op welke onderwerpen raadsleden regionale samenwerking voorzien. Na gesprek met de RAC stemmen Theo Weterings als Sacha Aussems in met het advies van de RAC. Het onderwerp voor 4 juni zal zich specifiek richten op de rol van raden en raadsleden in de regionale samenwerking. Voor een verdere uitwerking van de invulling van de radenavond 4 juni worden Jan van Groos, Jan van Ginneken, Rob van Gest en René Broos op korte termijn uitgenodigd door Frank van Mil.
B0319-05	Vaststellen onderwerp radenavond 10 september 2025 en 22 oktober 2025	Voor 10 september adviseert de RAC dat “Jeugd; cijfers & verdere ontwikkeling” als onderwerp komt. Een korte notitie hierover is bijgevoegd. Uitgewerkt voorstel wordt op de volgende RAC-vergadering besproken. RAC vraagt om een duidelijke toelichting op de genoemde deelsessies, adviseert om s.v.z. jeugdhulp naar voren halen in de agenda van de avond; graag een tussenstand van Taskforce. Voorstel is om in oktober ‘weerbaarheid en oorlogsdreiging’ te agenderen. Vaststellen van het onderwerp wordt verschoven naar 21 mei. De RAC adviseert om dit onderwerp samen met de Veiligheidsregio voor te bereiden.
B0319-06	Concept jaarplanning 2026	De RAC wordt gevraagd advies te geven over de conceptplanning 2026; en dan met name over het aantal radenavonden (1), de datums (2), de datum van de regiomarkt (3) en adviezen van RAC aan AB over onderwerpen. (1)(2) De RAC adviseert positief over het aantal van vier radenavonden en de genoemde datums in 2026: 25 februari, 3 juni, 9 september en 2 december. Waarbij het advies is om de radenavond van 25 februari te richten op een warme overdracht voor de volgende, waarbij we als RAC/raadsleden kunnen terugkijken op de afgelopen periode. We zouden (ook) een afsluitende netwerkbijeenkomst voor raadsleden kunnen houden; wat is gedaan, wat verwachten we voor de toekomst, hoe kunnen we dit overdragen aan onze opvolgers?

#	Onderwerp	Besluit
		(3) De RAC voorstel om een regiomarkt te houden op 9 mei 2026. (4) Verzoek aan alle RAC-leden om met nieuwe onderwerpen voor de komende radenavonden te komen voor aanvulling van de groslijst. Hannie van Dungen vraagt of ook fractieondersteuners worden uitgenodigd voor de radenavonden? De radenavonden zijn openbaar, dus is iedereen is welkom.
B0319-07	Actie- en besluitenlijst vergadering 15 januari 2025	Er zijn geen opmerkingen ontvangen. Daarmee wordt de actie- en besluitenlijst vastgesteld .
B0319-08	Terugblik op radenavond 26 februari 2025 over duurzaamheid	Op basis van alleen de mentimeter is moeilijk vast te stellen hoe de aanwezigen de avond hebben ervaren. De vragen zijn te algemeen. In antwoorden op de mentimeter is te lezen dat m.n. de verdieping in de deelsessies werd gewaardeerd. De voorzitter stelt voor om te werken met vijf smiley's in plaats van een antwoord intypen. Frank van Mil geeft aan dat het beoogde doel/experiment m.b.t. deze avond, namelijk over één onderwerp in alle domeinen te praten wat hem betreft niet gehaald is. De meta-vraag bleek te hoog gegrepen.
B0319-09	Ingekomen en uitgaande stukken	Verslagen DB 22 november 2024, 7 februari 2025 Geen opmerkingen.
B0319-10	Rondvraag en sluiting van de vergadering	Jan van Ginneken: het is goed om na te denken over een warme overdacht richting nieuwe raadsperiode. Wat adviseert de RAC? Isabelle Visser: compliment voor de voorzitter die deze zware vergadering in goede banen heeft geleid.

#	Onderwerp	Besluit
		Rob van Hest en Gerdy Zijlmans: dank voor het warme welkom in dit overleg. Het overleg is veilig genoeg om uitspraken te kunnen doen. René Broos: in verband met de zelf-evaluatie ontvangen alle RAC-leden binnenkort een link naar de vragenlijst. Op de volgende vergadering zal de uitkomst hiervan besproken worden. De voorzitter sluit om 21.50 uur de vergadering.

Actielijst

Actie		Eigenaar	Einddatum	Voortgang (loopt/vertraagd/ afgerond)
A0319-01	Organiseren 2e verenigde vergadering (vervolg van 25 januari 2025) op 12 april	Frank van Mil	12 april	Loopt Afgerond
A0319-02	Jan van Groos, Jan van Ginneken, Rob van Hest en René Broos uitnodigen voor verdere invulling van radenavond 4 juni	Frank van Mil	17 april	Loopt Afgerond
A0319-03	Contact opnemen met collega-GR-en voor organisatie regiomarkt 9 mei 2026	Frank van Mil / Annemarie van	1 juli	loopt
A0125-03	Opstellen van een enquête voor (zelf)evaluatie RAC; versturen naar RAC-leden; uitwerken van de antwoorden.	Annemarie van Wijk	20 mei	Loopt; antwoorden moeten nog verwerkt worden
A1127-05	Onderzoeken of mogelijk is om een filmpje te laten maken over de samenwerking in RHvB	Frank van Mil / Bernadette Elbers	z.s.m.	Loopt
A1127-06	RAC agendeert voor een volgende vergadering: korte inleiding over GR in algemeen en gevolgd door GR RHvB in het bijzonder.	Bernadette Elbers/ Annemarie van Wijk	19 maart 2025	Loopt
A0918-02	Onderzoek hoe de radenavonden beter geëvalueerd kunnen worden	Annemarie van Wijk	19 maart 2025	Loopt
A0117-04	Nagaan of een radenavond over 'hulpdiensten' in brede zin zinvol en haalbaar is	Regiobureau	Op termijn	Loopt
A0412-01	Publicatie agenda's en besluitenlijsten; nagaan of een signaalfunctie bij publicatie kan worden ingesteld (regionet)	Frank van Mil / Nikkie Vissers	z.s.m.	Loopt